

**BULLETIN TYPE: Notice to Issuers**  
**BULLETIN DATE: October 1, 2009**

**Re: New Form 2B – Listing Application**

In order to harmonize further its policies with Canadian securities legislation, the TSX Venture Exchange (the “Exchange”) has replaced its existing Form 2B - Listing Application with a new form which is based on the provisions of National Instrument 41-101 – *General Prospectus Requirements* (“NI 41-101”), and the items in Form 41-101F1 – *Information Required in a Prospectus* (“Form 41-101F1”).

The new form can be accessed at the Exchange’s website. A link to the portion of the Alberta Securities Commission website at which NI 41-101 and Form 41-101F1 can be both viewed and printed has also been included.

If you have questions about these changes, please contact:

**In British Columbia:** Andrew Hancharyk, Phone: 604-602-6982, Fax: 604-844-7502  
**In Alberta:** Peter Varsanyi or Roy Homyshin, Phone: 403-218-2860, Fax: 403-234-4211  
**In Ontario:** Tim Babcock, Phone: 416-365-2202, Fax: 416-365-2224  
**In Québec:** Sylvain Martel, Phone: 514-788-2408, Fax: 514-788-2421

**TYPE DE BULLETIN : Avis aux émetteurs**  
**DATE DU BULLETIN : Le 1<sup>ier</sup> octobre 2009**

**Objet : Nouveau formulaire 2B – Demande d’inscription**

Afin d’harmoniser encore davantage ses politiques avec la législation canadienne en valeurs mobilières, la Bourse de croissance TSX (la « Bourse ») a publié un nouveau formulaire 2B – *Demande d’inscription* qui s’aligne sur les dispositions du *Règlement 41-101 sur les obligations générales relatives au prospectus* (le « Règlement 41-101 ») et reprend les rubriques prévues à l’*Annexe 41-101A1 Information à fournir dans le prospectus* (l’« Annexe 41-101A1 »).

On trouvera le nouveau formulaire sur le site Web de la Bourse, ainsi qu’un lien vers le site Web de l’Alberta Securities Commission où l’on peut consulter le Règlement 41-101 et l’Annexe 41-101A1 et en imprimer des copies.

Toute question concernant ces changements peut être adressée aux personnes suivantes :

**Colombie-Britannique :** Andrew Hancharyk, téléphone : 604-602-6982, télécopieur : 604-844-7502  
**Alberta :** Peter Varsanyi ou Roy Homyshin, téléphone : 403-218-2860, télécopieur : 403-234-4211  
**Ontario :** Tim Babcock, téléphone : 416-365-2202, télécopieur : 416-365-2224  
**Québec :** Sylvain Martel, téléphone : 514-788-2408, télécopieur : 514-788-2421

TSX-X

---